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SLOVENSKÝ RYBÁRSKY ZVÄZ 

MIESTNA ORGANIZÁCIA DOLNÝ KUBÍN 

ZÁPISNICA č. 8/24 

zo zasadnutia výboru MO SRZ Dolný Kubín konaného v Rybárskom dome dňa 02.12.2024 

Obrancov mieru 1781/1 026 01 Dolný Kubín 

 

Prítomní : Andrej Benka, Ing. Marek Mäsiar, Mgr. Martin Bartoš, Róbert Milan, Ján Flajs, 

Martin Hubinák, Martin Bachleda. 

 

Za KK:  Ing. Martin Lakoštík,  

 

Hostia: Jozef Smoleň, Miroslav Žúbor 

 

Neprítomní : Mgr. Anton Oštadnický (neospravedlnený) 

 

Program :  

1. Kontrola plnenia úloh 

2. Organizačné otázky  

3. Rôzne 

 

Priebeh zasadnutia : 

 

Zasadnutie výboru otvoril predseda MO SRZ p. Andrej Benka, ktorý privítal 

prítomných členov výboru. Konštatoval, že výbor je uznášaniaschopný. Program bol 

jednohlasne prítomnými odsúhlasený bez pripomienok.  

 

Bod 1 : Kontrola plnenia úloh 

 

Trvajúce úlohy : 9/22 – výkup pozemkov, - trvalá 21/22 – registratúrny poriadok, uloženie 

a skartácia dokumentov, 1/24 zosúladiť schválené miery rýb počas predošlých ČS a do 

septembra 2025 odoslať žiadosť na radu SRZ ohľadom prerevírovania a zvýšenia mier rýb na 

revíroch v našej MO, 2/24 navrhnúť na ČS zrušenie chovného revíru Orava č.1 b 3-2711-6          

a zaradiť ho do revíru ChaP Orava č.1c 3-2712-6, 3/24 Evidencia náradia na brigády                        

a prostriedkov, ktoré sa používajú na brigády a rybárske preteky. 

 

Nesplnené : 

 

 

Bod 2 : Organizačné otázky – informácie 

 

Predseda predložil na prejednanie: 

- Výbor pozval p. Jozefa Smoleňa a p. Miroslava Žúbora aby predniesli činnosť a aktivitu 

ohľadom plašenia a odstrelu kormorána veľkého počas zimných mesiacov na revíroch 

obhospodarovanými našou MO.  

- Navrhol za vedúceho rybárskej stráže p. Jozefa Smoleňa. 

     Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa : 0 

- Informoval o poistení prívesného vozíka pre rok 2025. 

- Informoval o registrácii zmeny do Notárskeho centrálneho registra určených právnických 

osôb. 
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- Predložil výboru žiadanky na vyšetrenie rýb (jalce, kapry, štuka), z našich revírov, Štátnou 

veterinárnou a potravinovou správou Slovenskej republiky. 

- Pripomenul školenie nových členov, ktoré sa uskutoční 14.12.2024 o 9:00 v rybárskom 

dome. 

 

Tajomník predložil na prejednanie: 

- Informoval výbor o doručenej pošte za mesiace november/december. 

- Predložil doručenú žiadosť o hlavátkovú povolenku pre sezónu 2024 od záujemcu: Tomáš 

Chlup.  

Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa: 0 

- Predložil podklady od sociálnej poisťovne od člena Tomáš Janotík, že je naďalej 

poberateľom invalidného dôchodku, za účelom oslobodenia od povinnosti odpracovania si 

brigádnických hodín. 

- Predložil výboru žiadosť od p. Jaroslava Luptáka, ohľadom obnovenia členstva v našej MO. 

Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa : 0 

- Predložil výboru žiadosť od p. Miloslava Havka, ohľadom prestupu do našej MO a zároveň 

obnovenia členstva v rybárskej stráži. 

Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa: 0 

- Predložil výboru žiadosti od Mgr. Jozefa Baču a p. Jaroslava Kubačku, ohľadom záujmu 

školenia rybárskej stráže. Novými adeptami sa bude výbor zaoberať na januárovom výbore. 

- Informoval o školení rybárskej stráže na Strednej škole v Ivanke pri Dunaji, ktoré sa 

uskutoční približne v 13. týždni 2025. Prihlášky možných adeptov je potrebné poslať do 

28.02.2025. 

- Predložil výboru listy od Ing. Romana Telucha a Tibora Ferjančíka, ohľadom zanechania 

funkcie rybárskeho hospodára na našich revíroch. 

- Predložil výboru vyjadrenie od p. Tibora Ferjančíka, ohľadom uhradenia sumy 26 009,67 €, 

ktorá vznikla z  nezrovnalostí z predajov rybárskych povolení za roky 2023 a 2024. Táto 

suma bola uhradená v dvoch etapách a to, 22.11.2024 v hodnote 16 000 € a 25.11.2024 

v hodnote 10 009,67€. K vyjadreniu boli priložené aj potvrdenia o vykonaných úhradách. 

 

Bod 3. : Rôzne 

 

Predseda:  

- Navrhol nechať dať vyrobiť nové pečiatky pre štatutárov a zástupiteľov našej MO. 

   Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa: 0 

- Navrhol odstrániť dlh p. Vinarčika voči našej MO v inventarizácii. 

     Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa: 0 

- Informoval o lodnom kontajnery, ktorý by slúžil na uloženie náradia a člnu pre brigádnické 

účely. Spomínané je v štádiu riešenia. 

- Informoval výbor o dotácií od Mesta Dolný Kubín, pre deti z krúžkov a športovú činnosť. 

- Informoval o prípravách na budúcu členskú schôdzu 2025. Predbežný termín ČS je 

22.3.2025. Každý člen výboru si pripraví správu o svojej činnosti. 

 

Tajomník:  

- Navrhol spôsob upratovania rybárskeho domu, nasledovne: raz za mesiac príde 

člen/členovia výboru upratať rybársky dom. Upratovanie sa bude vykonávať na báze 

striedavých služieb medzi jednotlivými členmi výboru počas celého roka.   
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Vedúci odboru práce s mládežou a brigádnickej činnosti: 

- Informoval výbor o brigádach na Párnických jazerách.  

- Odovzdal výkazy z brigád, ktoré sa uskutočnili v roku 2024, p. Hubinákovi. Pán Hubinák 

bude kontrolovať pri predaji povolení 2025, odpracované/neodpracované brigádnické 

hodiny jednotlivých členov. 

 

Hospodár: 

- Oboznámil výbor o plánovaní jarného zarybnenia kaprom, štukou, amurom a bielej ryby na 

kaprových revíroch MO. Predniesol cenovú ponuku od dodávateľa z Levíc. Taktiež 

oboznámil výbor o násade pstruha dúhového do párnických jazier.  

- Spýtal sa výboru nezrovnalosť z predaja hlavátkových povolení v roku 2023, ktoré neboli 

vyplatené. Mgr. Anton Ošťadnický je dlžný 300€ za neuhradenie 3ks hlavátkových povolení 

v roku 2023. Výbor mu k tejto veci odošle výzvu na uhradenie.   

 

 Vedúci odboru čistoty vôd: 

- Informoval výbor ohľadom stretnutia zástupcov SRZ, našej MO a zástupcov MO Trstená. 

Predmetom stretnutia bol plánovaný monitoring a meranie teploty a kyslíka v rieke Orava. 

Na určených miestach po celom toku budú umiestnené prístroje na meranie spomínaných 

parametrov. 

 

Vedúci športovej činnosti: 

- Informoval o vecnom dare  pre našu MO. Predmetom darovania je čln Kolibri KM-330 šedý, 

2 pádla, 2 lavičky do člna, prepravná taška na čln, elektrický motor Minnkota a trakčná 

batéria Banner Bull 95751.  

- Informoval o inštalácií konvektora na vykurovanie rybárskeho domu. Požiadal výbor 

o schválenie cenovej ponuky pre tento výhrevný konvektor. 

Za: 7    Proti: 0      Zdržal sa: 0 

 

Podpredseda: 

- Informoval o blížiacom sa predaji rybárskych povolení pre rok 2025. Čaká sa na dodanie 

objednaných tlačív a povolení od Rady SRZ. 

 

Predseda KK: 

- Ponúka aktivitu do detských rybárskych krúžkov v našej MO. Tak ako aj iné organizácie 

v SRZ tak aj naša by sa zapojila v rámci detských krúžkov k osádzaniu ikier pstruha 

potočného pomocou viberboxov, počas mesiacov január/február. 

- Navrhol dorovnať odvod za predaj hosťovacích povolení na 15% pre predajcov 

v jednotlivých rybárskych obchodoch. 

Za: 5    Proti: 0      Zdržal sa: 2 

 

Výbor schvaľuje : 

- Za vedúceho rybárskej stráže p. Jozefa Smoleňa. 

- Žiadosť o hlavátkovú povolenku pre sezónu 2024 od záujemcu: Tomáš Chlup.  

- Žiadosť od p. Jaroslava Luptáka, ohľadom obnovenia členstva v našej MO. 

- Žiadosť od p. Miloslava Havka, ohľadom prestupu do našej MO a zároveň obnovenia 

členstva v rybárskej stráži. 

- Nechať vyrobiť nové pečiatky pre štatutárov a zástupiteľov našej MO. 

- Odstrániť dlh p. Vinarčika voči našej MO v inventarizácii. 
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- Cenovú ponuku pre výhrevný konvektor do rybárskeho domu. 

- Dorovnať odvod za predaj hosťovacích povolení na 15% ich predajcom v jednotlivých 

rybárskych obchodoch. 

 

Výbor neschvaľuje : 

 

 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda MO SRZ Dolný Kubín poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

 

Zapísal a za správnosť zápisu zodpovedá tajomník MO Ing. Marek Mäsiar.  

 

Overil: p. Ján Flajs 

 

 

 

 

 

 

X
Ing. Marek Mäsiar

Tajomník MO SRZ Dolný Kubín

                        

X
Andrej Benka

Predseda MO SRZ Dolný Kubín

 


